

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Tourism and Hospitality**

Annotation for the thesis

**THE DEVELOPMENT OF THE HOTEL SECTOR IN BEIJING:
CURRENT TRENDS AND INNOVATIONS**

Feng Zihao

Academic Supervisor: Viktoria Mikhailovna Dedok PhD in Economics,
Associate Professor

Minsk, 2025

ANNOTATION

Keywords: Hotel Sector; Beijing; Innovations; Trends

Research object: hotel sector in Beijing.

Research subject: development of the hotel industry in Beijing with a focus on analyzing trends and innovations.

Research purpose: to analyze the market size and growth rates of the hotel industry in Beijing, identify key trends influencing the development of the hotel sector, and study innovations in hotels to enhance customer experience.

Research Results and Novelty: this research has identified key trends and innovations in the hotel sector of Beijing, emphasizing the importance of adapting to changing market conditions. The results show that hotels implementing new technologies and sustainable practices significantly improve customer experience and enhance their competitiveness. The novelty of the research lies in the comprehensive analysis of the impact of external factors on the hotel sector, which allows for a better understanding of market dynamics and the development of effective strategies for stakeholders.

Thesis Structure

The master's thesis consists of general description of work introduction, three chapters, conclusion, and bibliography, including 59 items. The thesis length is 56 pages. The number of pages occupied by 3 tables, 4 figures.

The author of the work confirms that computational and analytical material presented in it correctly and objectively reproduces the picture of investigated process, and all the theoretical, methodological and methodical positions and concepts borrowed from literary and other sources are given references to their authors.

АННОТАЦИЯ

Ключевые слова: гостиничный сектор; г.Пекин; инновации; тенденции.

Объект исследования: гостиничный сектор г.Пекин

Предмет исследования: развитие гостиничного сектора г.Пекина с акцентом на анализ тенденций и инноваций.

Цель исследования: анализировать объем рынка и темпы роста гостиничного сектора г.Пекина; выявить основные тенденции, влияющие на развитие гостиничного сектора г.Пекина; изучить инновации в гостиничном секторе г.Пекина для улучшения клиентского опыта.

Полученные итоги и новизна: данное исследование выявило ключевые тенденции и инновации в гостиничном секторе г.Пекина, подчеркивая важность адаптации к изменяющимся условиям рынка. Результаты показывают, что гостиницы, внедряющие новые технологии и устойчивые практики, значительно улучшают клиентский опыт и повышают свою конкурентоспособность. Новизна исследования заключается в комплексном анализе влияния внешних факторов на гостиничный сектор, что позволяет лучше понять динамику рынка и разработать эффективные стратегии для заинтересованных сторон.

Структура работы.

Магистерская диссертация состоит из общей характеристики работы, введения, трех глав, заключения и библиографического списка, включающего 59 наименований. Объем диссертации составляет 56 страниц. Количество страниц, занимаемых 3 таблицами, 4 рисунком.

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический материал объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других источников теоретические, методологические и методические положения и концепции сопровождаются ссылками на их авторов, работа выполнена самостоятельно.